
52.I.1 - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Marcin Dadel 

Radny, nawiązując do dyskusji na posiedzeniu Komisji Finansów Rady Miejskiej w dniu 19 

czerwca, zapytał o decyzję w sprawie miliona złotych z przewozów ponadnormatywnych. 

Dodał, że do środy miała być informacja w tej sprawie. 

(Odpowiedzi udzielili Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki oraz Z-ca Prezydenta Miasta 

Krystyna Danilecka-Wokewódzka podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 24 czerwca br. - 

archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/538.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

